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Høringssvar vedr. indstillingen om afvikling af Stærebo.

Stærebo er gennem de sidste år kommet rigtig godt på fode igen. Vi synes, vi har en særdeles god 
arbejdsplads og hører fra beboerne, at de er glade for at være her. 
En ting vi aldrig er kommet på plads med er husets vedligeholdelsesmæssigestandard. 
På baggrund af de resultater  man er kommet frem til i forbindelse med undersøgelserne af 
mulighed for ombygning af Stærebo, (bl.a. at det vil give for få pladser til, at det kan løbe rundt 
økonomisk, og at en midlertidig lappeløsning også vil være forholdsmæssig dyr), mener vi som 
samarbejdsudvalg og lokalt arbejdsmiljøudvalg, at beslutningen om at lukke Stærebo, vil være en 
god og rigtig beslutning, da de nuværende fysiske forhold ikke er acceptable, hverken for beboere 
eller for os som medarbejdere.

Med venlig hilsen

SU/LAU på Plejehjemmet Stærebo.


